
ZÁPIS 

Z jednání výborové schůze konané dne 3.9.2020 v 18.00 h na  Jindřišské čp. 14 

Přítomni přátelé a přítelkyně:  Bigas, Bělohlávková ,  Gabriel, Görg, Holý, Huráb,  Komrsková, Macík, 
Mikšátko, Motitschka , Nozar, Šmejkal,  Trögl  

Program schůze: 

1. Zahájení schůze výboru 

2.  Kontrola usnesení z minulé výborové schůze 

3. Správa pošty 

4. Správa bankovního účtu, finanční hospodaření 

5. Centrální informační systém 

6. Webové stránky 

7. Zdraví včel 

8. Diskuze 

9. Termín a místo konání další výborové schůze 

10. Usnesení a závěr 

  

1.    Zahájení provedl předseda př. Macík přivítáním přítomných včetně nového zájemce o řádné 
členství  Jiřího Holého. 

2.   Kontrola usnesení z minulé výborové schůze bez připomínek. 

3.   Externí pošta: byly odevzdány k projednání dvě členské přihlášky k rukám jednatele a sice 
přátel  Jiřího Holého a Pavla Heyzla.              

 4.  V oblasti majetku žádné změny.  V oblasti hospodaření:  na základě požadavků úřednic městského 
úřadu je třeba vyřešit požadavek MÚ Jirkov na řádné zúčtování získané dotace na činnost ve výši 
15.000 Kč.  

Byly kladně vyřízeny sponzorské smlouvy s místními úřady ve Strupčicích a s p. Kejřem. Spolek 
obdržel od Strupčic 5000 Kč a od zemědělce Kejře 2000 Kč. Stav pokladny k 5.9.2020 účet 27148,89 
Kč, pokladna 3442 Kč. 

5. Do CISu jsou průběžně zanášeny všechny změny – tedy nová členství. Noví členové mohou tedy od 
příštího měsíce očekávat časopis Včelařství. Pokud někdo nechce odebírat časopis včelařství, jednatel 
to zařídí.  

6. Webové stránky jsou průběžně doplňovány.  Bylo zavedeno komunikační spojení včelařů ZO Jirkov 
na platformě Whatsupu a webové stránky  jirkov-vcelari.webnode.cz. 

7.  Zdraví včel. 



Probíhá krmení, je třeba kontrolovat loupeživost a případně zúžit česna. Kontrolujeme stav na 
podložkách po použití bílých desek Formidolu s kyselinou mravenčí.  Na konci měsíce září je třeba 
vyčistit podložky jako přípravu na fumigaci Varidolem. 

8. Diskuze 

Představil se nový zájemce a řádné členství pan Jiří Holý z Vysoké Pece. Zprávu a doporučení o 
dalšího zájemce Pavlu Heyzlovi přednesli přátelé Huráb a Komrsková. Přítel Heyzl dlouhodobě 
spolupracoval jako nečlen. 

Proběhla praktická příprava na odbornou přednášku př. Schenka v hasičárně na téma zdraví včel 
v sobotu dne 5.9.2020( zajištění místnosti př. Štejnar, vč. Klipčartu a lihovek, pohoštění kafe, cukr, 
koblihy př. Macík, prezenčka a výběr 1.D. př. Huráb, tisk prezenčky a Statistiky pro zapomnětlivce př. 
Šmejkal). 

Před přednáškou se budou vybírat tiskopisy Žádosti o dotaci 1.D spolu s tiskopisem Podklady pro 
statistiku. 

9. Termín příští schůzky:  ve čtvrtek 15.10.2020 v 18.00 hodin na Jindřišské. V případě nutnosti 
operativně. 

10. Usnesení a závěr 

Výbor souhlasí s přijetím nových řádných členů ZO Jirkov přátel Jiřího Holého a Pavla Heyzla. 

Výbor navrhuje využít dotaci na činnost od města Jirkova na nákup spotřebního materiálu jako 
prostředků k podpoře zdraví včel nákupem desek Formidolu a lahve Varromedu. Jako druhou 
možnost projednal nákup vařáku na vosk pro všechny včelaře v organizaci. 

Výbor vyzývá členy k řádné administraci žádosti o dotaci 1.D. 

Zapsal jednatel př. Jaroslav Huráb v Jirkově dne 9.9.2020                                                                      
 


